

**Содержание****Content**

От главного редактора.....	4	From editor-in-Chief.....	4
----------------------------	---	---------------------------	---

**Термины на фоне дискурсивной миграции лексики / Terms at a time of discourse migration of vocabulary****Смарт-/smart- vs умный в тексте и словаре**

Н. В. Козловская, А. С. Павлова ..... 8

Медицинская лексика новейшего периода в материалах оперативной неографии (в русском и венгерском языках)

Е. С. Громенко..... 22

The compound constituent smart- vs the new sense of the adjective umnyj in the modern Russian language observed as elements of text and dictionary

N. V. Kozlovskaya, A. S. Pavlova ..... 8

Medical vocabulary of the 21st century in the materials of operational neography (in the Russian and Hungarian languages)

E. S. Gromenko ..... 22

**Грамматические последствия обновления лексикона / Grammatical consequences of vocabulary renewal****Адаптация иноязычной морфемы -инг в русском языке начала XXI в.**

С. Д. Левина ..... 34

Инновации в области оценки: семантические трансформации неологических универбов

А. В. Батулина..... 48

Глагольная универбация как одна из современных деривационных тенденций

Е. М. Маркова ..... 61

Adaptation of the borrowed morpheme -ing in Russian of the beginning of the 21st century

S. D. Levina ..... 34

Innovations in the field of evaluation: semantic transformations of neological univerbs

A. V. Batulina ..... 48

Verb univerbation as one of the modern derivational tendencies

E. M. Markova ..... 61

**Молодые голоса / Young voices****Терминологизация понятия «модное слово» в лингвистике**

И Лицюнь..... 72

Terminologization of the "buzzword" concept in linguistics

Liqun Yi ..... 72

**Научная жизнь: хроника, обзоры, рецензии / Scientific life: chronicle, overviews, reviews****Международная научная конференция «НЕОЛОГИЯ—2022»**

М. Н. Приемыхцева ..... 80

Новая лексика сферы компьютерных технологий. Обзор словарных материалов 2017–2021 гг.

Е. Д. Кукшинова..... 85

International scientific conference «NEOLEX—2022»

M. N. Priemysheva ..... 80

New vocabulary in the field of computer technology. Dictionary materials review 2017–2021

E. D. Kukshinova ..... 85